

Petros MAVROMICHALIS



Serving Europe for 28 years!

In these difficult times Europe needs more than ever loyal and competent officials acting for the common good. Officials, Temporary agents, Contract agents and Local agents, all bring a valuable contribution to representing Europe and defending our ideals and deserve to be treated fairly and with respect.

Only when all colleagues feel that they have equal opportunities in terms of career opportunities and professional recognition will we be able to create a team spirit in the EEAS. By electing strong representatives we are more credible vis à vis the administration and increase the chances that our voice will be heard.

Au service de l'Europe depuis 28 ans!

En ces temps difficiles l'Europe a plus que jamais besoin de fonctionnaires loyaux et compétents agissant pour le bien commun. Fonctionnaires, agents temporaires, Agents contractuels et Agents locaux, apportent tous une contribution précieuse à la représentation de l'Europe et la défense de nos idéaux, et méritent d'être traités équitablement et avec respect.

Ce n'est qu'en offrant les mêmes opportunités de carrière et de reconnaissance professionnelle à tous les collègues que l'on parviendra à créer un esprit de corps au SEAE.

En élisant des représentants solides nous sommes plus crédibles vis-à-vis de l'administration et augmentons nos chances que notre voix soit entendue.